
Forældreudvalgsmøde
Dagsorden 30. maj 2024
Til stede: Amanda 1.2. kl., Tinna 3.4. kl.(suppleant for Edith), Benedikte 0.kl., Anna F 5.-7.
kl., Kirsten og Anna
Afbud: Edith

1. kort tilbageblik på året (Anna og Kirsten)
Vi har arbejdet meget med sammenlæsninger i klasserne, næste år kommer der til at være
12 i 0. kl. 21 i 1.2.kl. 15 i 3.4.kl. 15 i 5.6.kl.
Vi har haft fokus på udeskole og vi skal på kursus lige efter sommerferien.
Vi har oplevet, at forældrene gerne vil spise sammen, og har derfor øget antallet af
fællesspisningsarrangementer næste år.
Vi har haft et rigtig godt lærerværelse, hvor vi har haft nogle rigtig gode snakke om
forskellige problematikker og generelt sparring om stort og småt.
Der gives udtryk for, at det er rart at vi er begyndt at se mere mod
friskoleverden/Friskoleforeningen

2. Næste år - planlægning forsinket pga ansættelse
Kirsten deler en kalender ud for 24/25 vi kigger igennem. Den bliver fremlagt og godkendt
på lærerværelset og vil derefter komme ud med et ugebrev før sommerferien.

3. Fælles forældremødetema: Lektier
Servering til fælles forældremøde 10. juni kl. 19.00
Lidt rosé, sodavand og vand.
Ost og pølsebord.
Benedikte køber ind.
Amanda og Tinna stiller an.

4. Sommerfest 26. juni 16.00
Salg af sodavand
Medbring mad til fællesboed + sevice
Evt. sælge dej til snobrød(evt. helene), skumfiduser.

5. klasse-runde
0.kl. Der er vist heller ikke så meget nyt, det fungerer godt med klassen. Der er også
kommet en enkelt ny siden sidste møde. Det har de været glade for. Det er rart at der
kommer børn ind, selvom der også flytter børn, der er mere vekselvirkning. Der var på et
tidspunkt hvor flere børn flyttede, end der kom børn ind.

1.2.kl. Der er faldet rigtig meget ro på klassen, den uro der måske var tidligere er der ikke
længere. Der er kommet nye til og det har været rigtig godt for klassen. Det kan godt være
vi skal lave en opfølgning på Markus, der er nogle der grubler over det, så der skal nok
laves en opfølgning. Der er god ro og harmoni. De nye forældre er meget glade for at have
valgt skolen.



3.4.kl. Der har været nogle nye forældre i løbet af skoleåret, der har været i tvivl om
forskellige praktiske ting bl.a. fødselsdagsgave. Nye forældre har måske brug for en pjece
med praktiske informationer. Forældrerepræsentanterne skal være obs på nye forældre,
og hjælpe dem ind i flokken.
Skal man være obs på, at det ligger på hjemmesiden, eller skal vi have en fysisk pjece.
Hvor søger forældrene informationer henne?
Der har været snak i krogene om, at der er nogen, der stopper efter sommerferien.

5.6.7.kl. De har været på lejrtur, og der var ikke noget hjemve. Det har været et mega godt
år selvom de har været 3 klasser sammen.

6. Gavekasse
Hvem griber gavekassen - Det gør Benedikte. Benedikte blev sat ind i opgaven og har styr
på kommende begivenheder.

7. Henvendelse fra forælder:
Der blev drøftet en henvendelse fra en forælder om bl.a. afskaffelse af Fastelavnsfest og høstfest. Vi
har til stadighed fokus på fællesskabsfølelsen på skolen, og har hele tiden øje for at tilpasse udbuddet
af arrangementer til den tid og den forældergruppe vi har
Fastelavnfesten i en eller anden form er sat i kalenderen til næste skoleår.
Høstfesten er konverteret til Sommerfesten.

8. evt.
Skolekredsen - hvordan får vi medlemmer. Vi siger ordentligt farvel til afgangsfamilierne til næste
Fælles Forældremøde.
Husk at italesætte muligheden for at blive i 7. klasse.

Ideen om en info-pjece blev drøftet. Den tages op igen næste år med det nye forældreudvalg..

Referent: Anna Asferg


